
Acta Taula comunitària dijous 23_11_23

Participants:
Isabel Roca / Tècnica acció comunitària D. Sant Andreu
Anna Tècnica /  VilaVeïna
Irma / Coordinadora Casal de barri Congrés-Indians
Olga / Unió de botigues
Dani / AFA Escola Ferran i Clua
Mariona / Directora CCC Clariana
Mar / Tècnica Canòdrom
Pepa / Tècnica Canòdrom
Núria / Serveis Socials Garcilaso
Maria Gonzalvo / CRAE Minerva
Mercè González/ Tècnica de Barri
Marga / Convivim

1. Introducció:
Es fa un resum de la darrera taula comunitària, on tres entitats quedaven
pendents de reunir-se per començar a treballar en la Festa de Primavera.
Aquesta reunió no ha estat possible. Per tant, passem a comunicar l’estat
sobre el Grup de Benestar de la taula comunitària.
2. Grup de Benestar:
El grup continua treballant en fer una programació al trimestre. Actualment
se segueix amb la programació “Al voltant del cos” de la qual es farà una
valoració a finals de novembre i probablement el tema que es tractarà a la
programació  d’hivern  serà  “Al  voltant  de  la  memòria», a  través  de  la
col·laboració d’un grup de joves que formen part de la «Fundació Adsis».

Pròxima reunió del Grup de benestar: Dilluns 27 de novembre a les 13
h. Casal de Barri Congrés-Indians
3.   Valoració Festa Primavera:  
Al no poder reunir-se les entitats que volien donar empenta a aquesta acció
es valora que el millor que podem fer ara com a taula és donar suports a
altres accions que s’estan fent al barri com són la Cavalcada de Reis i altres
esdeveniment.
Per exemple, de cara a la Cavalcada de Reis, la Unió de Botiguers comenta
que necessiten suport en la crida de voluntaris/àries (en tasques com ara
muntatge i desmuntatge o durant el propi trajecte, o bé revisió de fanalets).



Comenten que les persones interessades en col·laborar poden escriure un
correu  a  cavalcadareiscongresindians@gmail.com.  Els  referents  són
l’Olga i l’Edgar.
Es comenta de donar suport per la cerca de voluntaris pel dia 5 de gener i
es  farà  un  cartell  que  es  penjarà  i  difondrà  a  través  de  les  XXSS  dels
equipaments i la compta de la taula comunitària.
Les  activitats  vinculades  a  La  Marató  de  TV3  per  part  de  la  Unió  de
Botiguers, inicialment pensades pel 16 de desembre a la Plaça del Congrés
de 10-14h, no és 100% segur que es puguin acabar fent. 
El  Dani  de  l’AFA  Escola  Ferran  i  Clua  menciona  la  necessitat  de  fer  un
calendari  que inclogui totes les activitats de les entitats del barri. La idea es
continuarà  treballant  a  la  Taula  del  gener.  El  Dani  també  comenta  la
necessitat de reflexionar sobre què aporta la Taula i què no a les entitats.
Pròxima reunió de la taula comunitària:
Dijous 25 de gener a les 18 h al Canòdrom. 


